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ze 4. zasedání ZASTUPITELSTVA MĚSTSKÉHO OBVODU HRABOVÁ,

konaného dne 12. 6. 2023

Zapsal: Ing. Jan Socha _

Ověřovatelé zápisu: MUDr.— Rostislav Gromnica, Ph.D.

Martin Krejčíček -

   
Milan Slíva

starosta městského obvodu
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Zápis č. 4

ze zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 12.6. 2023

Přítomni: Viz prezenční listina (příloha č. 1)

Nepřítomni: J. Mintěl — omluven

Jednání řídil: Milan Slíva — starosta, zahájeno ve 16: 19 hod., ukončeno v 19:36 hod.

Zapisovatel: Ing. Jan Socha

Přítomno: 11 občanů, 3 úřednice, L. al. Hroma’dkovi — on line vysílání

Starosta přivítal všechny přítomné a omluvil se za zpoždění zahájení jednání kvůli problémům při on line

vysílání.

4/42.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

určuje

za ověřovatele zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová M. Krejčíka a MUDR. R.

Gromnicu.

Proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu k vyjádření se k zápisu. Oba shodně sdělili, že Zápis četli,

neměli k němu výhrady a podepsali jej.

4/43.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

zprávu ověřovatelů zápisu Igora Trávníčka a Ing. Radomíra Orkáče o ověření zápisu ze 3. zasedání

Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 13.3. 2023.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Starosta požádal zastupitele o návrhy na změnu a doplnění programu zasedání.

J. Dolejška navrhnul zrušit usnesení rady č. 11/138 2 1.2.2023 a 16/240 z 29.3.2023.

Starosta nechal hlasovat o zařazení bodů navržených J. Dolejškou (jednotlivě).

Zrušení dodatku č. 1 (rada 1.2.2023, č. usn. 11/138)

Hlasování: pro: 12, zdržel se: 0, proti: M. Slíva, T. Gaiec

Pozastavení žádosti (rada 29.3.2023, č. usn. 16/240)

Hlasování: pro: 12, zdržel se: 0, proti: M. Slíva, T. Gaiec

4/44.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

program jednání 4. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 12.6. 2023.

OSTRAVA!!!
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Proběhlo hlasování o schválení programu 5 doplněním o navržené body J. Dolej škou.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Schválený program zasedání:

1)Připomínky občanů

2) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostravy — městského obvodu Hrabová za

leden až březen 2023

3) Závěrečný účet Mob Hrabová za rok 2022 včetně zprávy auditora

4) Rozpočtová opatření MOb Hrabová

5) Rozpočtová opatření statutárního města Ostravy

6) Účetní závěrka a účetní převod výsledku hospodaření za rok 2022

7) Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu SMO—MOb Hrabová

8) Smlouva budoucí kupní s VÍTKOVICE a.s.

9) Smlouva kupní s Č.V.PROTOTYP sro

10) Žádost o vyjmutí pozemku z území VKP „Na Rybnících“

11) Informace o činnosti RMOb mezi 3. a 4. zasedáním ZMOb

12) Zrušení usnesení č. 11/138 Rady Mob Hrabová dne 1.2.2023

13) Zrušení usnesení č. 16/240 Rady Mob Hrabová dne 29.3.2023

14) Různé

Ad 1) Připomínky občanů

Starosta vyzval občany k přednesení připomínek.

Obč. Daniček sdčliL že nedostal odpověď na svůj dotaz při minulem zastupitelstvu "* zda rada nebo

zastupitelstvo může ukládat občanům povinnosti nad rámec zákona. Odpověď starosty * rada může

ukládat povinnosti nad rámec zákona vyhláškou. je otázkou zda by povinnost nebyla v rozporu s jiným

zákonem.

Další dotaz obč. Daníčka na p. 'llrávníčka * ohledně kanalizace. Odpověď l. 'l'lrávníčka: měl rozjednáno

začátek výstavby stokou D v polích. A konkrétní částku nikdy neuvádčl. Magistrát přislíbil linanee na rok

2024, ale změnilo se vedení města. Dle jeho informací nové vedení obvodu nedomluvilo nie. Starosta

potvrdiL že od 1. rl'lrávnička nikdy částka nepadla. Dále starosta sděliL že je domluveno zahájení stokou D

a pak další rok se bude pokračovat. Už teď se začíná řešit další postup výstavby kanalizace. Dále sděliL

že ()VaK potvrdil, že na dokumentaci začal pracovat.

R. Orkáč reagoval na sdělení obč. Daníčka ohledně článku ke kanalizaci zveřejněného v Hrabovských

listech. Vše měl odsouhlašenó magistrátem města Ostravy (i co se týká financi).

Obč. Švec se dotazoval, jak se bude dodržovat provozní řád na hřišti ul. Šrobárova.

Odpověď starosty „ toto bylo projednáváno i radotn bude uprava provozní doby a zamykání hřiště jedná

se o instalaci kamer, pak by zasahovala Městská policie. Dále upozornil na zarostlé dopravní značky.

R. Orkáč sdělil, že již má podněty občanů na instalaci bezpečnostního prahu na ul. V. Huga (byly

odstraněny po ukončení provozu MŠ). Na závěr obč. Švec upozornil, že si mládež na hřišti pustí hudbu

přes reproduktor a tím ruší okolí.

Obč. Rudel měl dotaz na místo stavby hasičárny. Starosta sdělil. že měli vybraný pozemek na ul. Mostní

před Sokolem, ale s majitelem se nedomluvili. Další dotaz boč. Rudla — přechod u .llP. Odpověď starosty:

město vybuduje přechod.

Obč. Pelnerová poukázala na vysoké balkony v domě Šrobárova 22. Starosta sdělil., že výměnu oken

schvalovalo minule vedení. 1. Trávníček sdělil, že toto se řešilo současně s výměnou oken v domě.

Starosta uvedl, že to bude řešit s bytovým technikem p. Weissem a pak se přijde osobně podívat.

OSTRAVA! !!
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Bylo upřesněno, že to jsou balkony ve společných prostorách.

Další připomínky občanů nebyly, přistoupilo se k projednání dalšího bodu programu.

Ad 2) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava — městského obvodu Hrabová za leden

až březen 2023

4/45.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

„Zprávu o plnění a čerpání rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden až

březen 2023“.

K bodu nebyly připomínky a dotazy, proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 3) Závěrečný účet Mob Hrabová za rok 2022 Včetně zprávy auditora

4/46.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

celoroční hospodaření a závěrečný účet statutárního města Ostravy, městského obvodu Hrabová za rok

2022, včetně zprávy auditora o výsledku přezkoumání hospodaření statutárního města Ostravy, městského

obvodu Hrabová za rok 2022

a vyslovuje souhlas

s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.

'1‘. Gajec sdělil, že FV doporučuje schválit. Nebyly žádné dotazy. proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad4) Rozpočtová opatření Mob Hrabová v roce 2023

4/47.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 6, kterým se:

zvýší

kapitálové výdaje ,

§2219, pol. 6121, UZ 502, org. 3 o 40 tis. Kč

sníží

kapitálové výdaje

3/1 1+
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§ 6171, pol. 6121, UZ 502, org. 29

zvýší

běžné výdaje

§ 3421, pol. 5222

§ 3900, pol. 5221

§ 3900, pol. 5222

sníží

běžné Výdaje

§ 6409, p01. 5901

zvýší

kapitálové výdaje ,

§ 2219, pol. 6121, UZ 502, org. 3

sníží

kapitálové výdaje

§ 2212, pol. 6121

zvýší

nedaňové příjmy

§6310, pol. 2141

zvýší

kapitálové výdaje

§ 6112, pol. 6125

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 7 , kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§3612, pol. 5152

§3612, pol. 5154

§ 3613, pol. 5152

§3613, pol. 5154

zvýší

nedaňové příjmy

§3612, pol. 2324

zvýší

běžné výdaje

§ 6171, pol. 5137

zvýší

nedaňové příjmy

§ 3900, pol. 2324

§ 6112, pol. 2324

4/17-1

O
O

OOOO

ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

40 tis. Kč

12 tis. Kč

10 tis. Kč

15 tis. Kč

37 tis. Kč

120 tis. Kč

120 tis. Kč

50 tis. Kč

50 tis. Kč

110 tis. Kč

14 tis. K6

22 tis. K6

5 tis. Kč

151 tis. Kč

13 tis. Kč

6 tis. Kč

1 tis. Kč
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§ 6171, pol. 2324 o 6 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 8, kterým se:

zvýší

kapitálové výdaje

§ 2219, pol. 6121, org. 30 o 200 tis. Kč

sníží

kapitálové výdaje

§ 3612, pol. 6121, org. 3 o 200 tis. Kč

zvýší

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR

pol. 4116, ÚZ 143533092 0 507 tis. Kč

pol. 4116, Úz 143133092 0 154 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§ 3111, pol. 5336, ÚZ 143533092 507 tis. Kč

§ 3111, pol. 5336, ÚZ 143133092 0 154 tis. Kč

O

zvýší

běžné výdaje

§ 3429, pol. 5222 o 10 tis. Kč

sníží

běžné výdaje

§ 6409, pol. 5901 o 10 tis. Kč

schvaluje

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 9, kterým se:

zvýší

kapitálové výdaje

§3111,p01. 6121 o 2500 tis.Kč

zvýší

financování

pol. 8115 o 2 500 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 10, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§ 3613, pol. 5154 o 32 tis.Kč

OSTRAVA!!!
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zvýší

nedaňové příjmy

§ 6310, pol. 2141

zvýší

běžné výdaje ,

§ 3399, pol. 5139, UZ 43399

zvýší

nedaňové příjmy

§ 3399, pol. 2321

zvýší

běžné Výdaje

§ 4350, pol. 5221

zvýší

nedaňové příjmy

§ 6310, pol. 2141

bere na vědomí

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 11, kterým se:

zvýší

běžné výdaje

§ 3349, pol. 5139

zvýší

nedaňové příjmy

§ 6310, pol. 2141

zvýší

běžné výdaje

§ 5512, pol. 5169

zvýší

nedaňové příjmy

§ 6310, pol. 2141

zvýší

běžné výdaje

§ 3900, pol. 5493

zvýší

běžné výdaje

§ 6409, pol. 5901

schvaluje

6/1'7'

ZÁPIS ze ZMOb Hrabová

32 tis. Kč

5 tis. Kč

5 tis. Kč

2 tis. Kč

2 tis. Kč

76 tis. Kč

76 tis. Kč

2 tis. Kč

2 tis. Kč

20 tis. Kč

20 tis. Kč
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rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 13, kterým se zapojí volné rozpočtové prostředky r.

2022 a tím se

zvýší

financování

pol. 8115 o 450 tis. Kč

zvýší

kapitálové výdaje ,

§3113,pol.6121,UZ 500,0rg.2100013 o 450 tis.Kč

zvýší

financování

pol. 8115
o 500 tis. Kč

zvýší

kapitálové výdaje

š3113,pol.6121,org.2100013
o 500 tis.Kč

zvýší

financování

pol. 8115 o 6 000 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§3111,p01.5169
o 6000tis. Kč

lng, Skalský měl dotaz k RO č. 13 — dle důvodové zprávy mu to není moc jasné. Místostarostka

zdůvodnila: ve finále musíme ještě 1 mil. Kč přidat oproti rozpočtu.

J. Kubečka se dotázal na dopracování vzduchotechniky. Odpověď starosty: už na tom pracuje firma

Duplex. Nebyly další dotazy. proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad S.) Rozpočtová opatření statutárního města Ostravy

4/48.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

zvýší

neinvestiční převody mezi statutárním městem a městskými obvody - příjmy

§ 6330, pol. 4137, ÚZ 103, org. 521 o 1 000 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

7/1 ““?
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§ 3745, pol. 5169, UZ 103 o 1 000 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

sníží

převody mezi statutárním městem a městskými obvody - příjmy

§ 6330, pol. 4137, org. 521 o 54 tis. Kč

zvýší

nedaňové příjmy

§ 6171, poI. 2329 o 25 tis. Kč

§6310,p01.2141 o 17tis. Kč

sníží

běžné výdaje

§ 3341, pol. 5042 o 12 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

zvys1

neinvestiční převody mezi statutárním městem a městskými obvody — příjmy

§ 6330, pol. 4137, org. 521 o 2 659 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§ 3399, pol. 5169, org. 5 o 50 tis. Kč

§6171,p01.5137 o 60 tis.Kč

§6171,p01. 5139 o 50 tis.Kč

§6171,p01.5169 o 5tis. Kč

§ 6171, pol. 5901 o 2 394 tis.Kč

zvýší

kapitálové výdaje

§6171,p01. 6122 o 100 tis.Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

sníží

převody mezi statutárním městem a městskými obvody - příjmy

§6330, pol. 4137, org. 521, UZ 492 o 101 tis. Kč

8/ 1115
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zvýší

běžné výdaje

§ 3421, pol. 5011, Úz 492 o 66 tis. Kč

§ 3421, pol. 5031, Úz 492 o 26 tis. Kč

§ 3421, pol. 5032, Úz 492 o 9 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

zvýší

neinvestiční převody mezi statutárním městem a městskými obvody - příjmy

§ 6330, pol. 4137, Úz 102, org. 521 o 139 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§ 5512, pol. 5901, Úz 102 o 139 tis. Kč

bere na vědomí

rozpočtové opatření statutárního města Ostravy, kterým se

zvýší

ostatní neinvestiční přijaté transfery SR

pol. 4116, Úz 13015 0 380 tis. Kč

zvýší

běžné výdaje

§4399, pol. 5011,UZ 13015 o 380 tis. Kč

K materiálu nebyly dotazy, proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 6) Účetní závěrka a účetní převod výsledku hospodaření za rok 2022

4/49.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

a) účetní závěrku statutárního města Ostravy, městského obvodu Hrabová, sestavenou k rozvahovému dni

31. 12. 2022 za účetní období od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022,

b) účetní převod výsledku hospodaření ve schvalovacím řízení (účet 431) vykázaný za účetní období roku

2022 ve výši plus 14 270 699,86 Kč do výsledku hospodaření předcházejících účetních období (účet 432).

J. Dolejška se dotázal na zůstatek účtu k 31.12.2022, odpověď místostarostky: 24 mil. Kč.

Další dotazy nebyly, proběhlo hlasování.

9/1'-1
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Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 7) Program na poskytování peněžních prostředků z rozpočtu SMO-MOb Hrabová

4/50.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

„Program na poskytování peněžních prostředků Z rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu

Hrabová na rok 2024“.

K tomuto bodu nebyly dotazy, proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 8) Smlouva budouci kupni s VÍTKOVICE a.s.

4/51.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

na straně budoucího kupujícího o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní mezi statutárním městem

Ostrava, městským obvodem Hrabová a společností VITKOVICE a.s.,

se sídlem Vítkovice 3020, 703 00 Ostrava-Vítkovice, IC 45193070, na koupi částí pozemků parc.č.

2041/1, 2041/25, 2041/26, 2041/27 V k.ú. Hrabová, pro stavbu „Chodník podél

ul. U Reky, Ostrava — Hrabová“, za kupní cenu 800,- Kč/m2, dle předloženého návrhu.

Starosta upřesnil. Že se jedná o budoucí chodník na ul. U Řeky. V. Kopitzová se dotázala na částku.

starosta sdělil. že to není horentní suma -——jc to odhadní cena (cca 80 tis. Kč). R. ()rka’té sdělil. že to zjistí

přesně a odpoví. Nebyly další dotazy. proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 9) Smlouva kupní s Č.V.PROTOTYP s.r.o.

4/52.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

na straně kupujícího o uzavření smlouvy mezi statutárním městem Ostrava, městským obvodem Hrabová

a společností C.V.PROTOTYP s.r.o., se sídlem U Reky 695, 720 00 Ostrava-Hrabová, IC 25376675, na

koupi pozemku parc.č. 2041/32 — ostatní plocha o výměře 99 m2 V k.ú. Hrabová, za kupní cenu 79.200,—

Kč, dle předloženého návrhu.

Starosta sdělil, že to je stejné jako u předchozího bodu. K. materiálu nebyly dotazy. proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 10) Žádost o vyjmutí pozemku z území VKP „Na Rybnících“
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4/53.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

žádost OD., H.D. a PD. ze dne 2.5.2023 o pořízení změny V Územním plánu Ostravy

na pozemcích parc.č. 641/3 a 641/4, ul. Ve Stromoví V k.ú. Hrabová, spočívající ve vyjmutí pozemků z
území významného krajinného prvku „Na Rybnl'cich“,

a nesouhlasí

s vyjmutím pozemků z území významného krajinného prvku „Na Rybnících“.

Starosta vysvětlil, že se jedná o pozemky uprostřed VKP, proto se navrhuje „nesouhlasit“ s vyjmutím

pozemků VKP. K materiálu nebyly připomínky., proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

Ad 11) Informace 0 činnosti RMOb mezi 3. a 4. zasedáním ZMOb

4/54.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

informace o činnosti Rady městského obvodu Hrabová mezi 3 - 4. zasedáním Zastupitelstva městského

obvodu Hrabová.

Starosta požádal zastupitele o pomoc při hledání správce kulturního domu. Požádal o návrhy na doplnění

komise ke strategickému plánu. Dále sděliL že jednání s majitelem pozemku (p. Kročkem) pro budoucí

hasičárnu nedopadlo dobře. Majitel chce prodat až po změně územního plánu.

Jedná se o koupi pozemku naproti a jednalo by se o částku přes l2 mil. Kč. V tomto případě by se mohla

hasičárna stavět hned.

Dle V. Kopitzové je to vysoká částka. Dle místostarostky je Částka 12 mil. pro obvod strop.

J. Dolejška se dotázaL proč nevyužít pozemek kolem domu Paskovská 91 . Reakce starosty: hasičárna by

nebyla hned u cesty (vzhledem k výhledu na kostel) to není rozumné. J. Dolejška apeloval o úvaze

vybudovat hasičárnu naproti úřadu. Starosta sdělil. že k tomu by se museli vyjádřit památkáři a nevěří, Že

by to prošlo. Argument starosty — hasičárna u ul. Mostní za částku cca 12 mil se jeví i s ohledem na

výjezd techniky jako nejlepší. Kč. S pozemkem po domě Paskovská 91 se počítá spíše pro školku. Dle

starosty je investice 12 mil. Kč hodně, ale i do budoucna je to vhodná investice —— pozemek by se musel

koupit celý. Je dostatečně velký a zbytek by se mohl prodat na stavbu RD.

Místostarostka uvedla že by bylo dobré ,„oprášit“ architektonickou studii „Srdce Hrabová“ naproti úřadu.

Dále sdělila že jednali s ředitelkou školky a uvažuje se o školce na pozemku po domě Paskovská 91.

K poslednímu sdělení místostarostky se s podporou přidal J. Dolejška. Starosta uvedL že školka by byla

pro 2 třídy.

V. Kopitzová se dotázala zda výstavba nové hasičárny je tak hodně akutní, že nejde vyčkat na změnu

územního plánu. Starosta vysvětlil technické problémy s výjezdem a nájezdem techniky a dále uvedl, že

provoz objektu je krajně nehospodárný. A dle sdělení starosty, se na pozemku za 12 mil. Kč může stavět

okamžitě. Jedná se o výměru 12 tis. m2 a obec by pak mohla část pozemku prodat na stavbu rodinných

domů. Dále proběhla diskuze mezi MUDr. Gromnicou, starostou a V. Kročkovou ohledně výstavby

hasičárny naproti úřadu. MUDr. Gromnica konstatoval, že by bylo dobré domluvit neformální schůzku

s památkáři ohledně hasičárny naproti úřadu.
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Starosta sdělil./, že památkáři mívají extrémní požadavky na stavbu. A další mínus stavby naproti úřaduje

zaclonění výhledu na kostelík.

MUDr. Gromnica argumentoval problémem výjezdu hasičů na ul. Mostní. Další dotaz MUDr. Gromnici

byl na realizaci kruhaku za Ostravicí. Odpověd starosty: rok 2025—2026 v návaznosti na úpravu

železničního přejezdu ve Vratimově. Debatu zastupitelé ukončili s tím„ že vedení obvodu na magistrátu

zjistí, zda majitel pozemku u ul. Mostní jednal o možném zastavění pozemku.

Starosta informoval o záměru rady vybudovat kolumbarium v nové části hřbitova u ploten bylo by to 160

mist. bude probíhat rekonstrukce chodníčků na hřbitově. Na kolumbarium i rekonstrukci chodníěků je

příslib financování městem.

V. Kopitzová se dotázala na usnesení rady ohledně nesouhlasu se změnou stavby odvádění splaškových

vod z Green Gas. Odpověď starosty — Pilíky jsou jeden septik. Green Gas chtěl přímo pouštět do Pilíků

vody z parkovišti a další vody„ který mají povinnost svést do vsaku.

Město Ostrava chce řešit přímo Pilíky. Proběhla schůzka přímo u Pilíků a dle R. ()rkače je nutno tlačit na

všechny organy/„ co se týká ochrany životního prostředí.

Další dotaz V. Kopitzové 7— mokřad u ul. Domovská. Jak bude financováno _ dotace„ aje už zname kolik

přibližně to bude? V. Kopitzovou překvapuje že paní (ligz'tnková zpracovala projekt, když se ve zlém

rozešla kvůli dřívější spolupraci. Doplnil starosta dotace byla vyhlášena přímo na mokřady.

Další připomínka V. Kopitzové byla k ceníku za pronájem sálu kulturního domu. Chtěla vědět jak se

k částce za pronájem občanům došlo. Částka 8 00( _-— Kč je podle ní přemrštěná. Hasičarna v Nové Bělé

je pronajem do 2 ()()0,-— Kč. Dle jejího nazoru by bylo optimální do 5 ()()()„——Kč pro oslavu narozenin

U svatby by akceptovalai těch 8 (KKL—Kč.

Poslední dotaz V. Kopitzové: dotace na přestavbu Příborská 28 na byty. Byla změněna dotace a ptá se,

kolik se může získat z nové dotace.

Odpověď místostarostky: dle jejího nazoru není správné mít „sociální“ byty o velikosti 70—90 1112.

Nová dotace je ve výši 25 %. Pak může být najemné let):—Kč /m2 a za 2O let se to vratí.

Starosta sděliL že v případě dotace na „sociální byty“ by mlada rodina po skončení mateřské nesplňovala

kritéria sociálního bydlení a museli by se odstěhovat.

Dle názoru místostarostky je lepší vzít z ostatních bytů některé jako startovací .

l. I ‘éwniéck se dotázal. zda bude realizována rekonstrukce školní družiny, když byla upravována

projektová dokumentace. Starosta sděliL že projekty jsou hotové a čeká se jen na vyjádření hasičů.

Místostarostka a místostarosta: družinařky chtěly úplně jiné úpravy. Loňská aktualizace projektu se

nepovedla. Do debaty se zapojili .I. DochSka. mí stostarosta. starosta. V. Kročková. Sdělení starosty:

původní projektant chtěl za jednoduchou změnu 250 tis. Kč. Dále starosta sdělil, že se začne ještě letos.

I. 'l'rávníček vyjádřil obavu. zda se to stihne přes prazdniny. I. Trávníček se dotázal na zamčr vypsaného

VŘ spravce KD. jedna se o „odstřelení“ p. Houžvičky stejně jako ]. Dvořáka. Odpmf'ědl starosty: pro p.

lloužvičku se nic nemění. Nový pracovník bude dělat objednávky; uzavírat smlouvy bude mít na starost

KD po stránce technické. K ukončení spolupráce s J. Dvořákem starosta uvedk že nebyl vhodný na

takovou pozici. Následovala debata mezi starostou a ]. Dolejškou ohledně prace šéfredaktora a

transparentnosti výběrového řízení na šéfredaktora ze kterého vyšel J. Dvořák. Do debaty se přidal

místostarosta ohledně výběrového řízení na šéfredaktora za minulého vedení. Starosta konstatovaL že za

sebe je nyní s prací šéli'edaktorky spokojen.

MUDr. Gromniea sděliL že rozhovor s šéfredaktorkou proběhl transparentně.

Starosta sdělil, že šéfredaktorka byla pověřena a její práce ho přesvědčila natolik, že praci šéti'edaktora

vykonává. Následovala diskuze mezi starostou a J. Dolejškou ohledně výběrového řízení na šéfredaktora.

Místostarosta vyzval opozici, aby delegovala člena výběrové komise. Dále zmínil anketu na F C B ohledně

Hrabovských listů„ reakce občanů byla kritická. Na to reagoval J. Dolejška — nelze se rozhodovat dle

ankety na FCB.

Další dotazy k činnosti rady nebyly., proběhlo hlasování.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno
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Ad 12) Zrušení usnesení č. 11/138 Rady Mob Hrabová dne 1.2.2023

Ad 13) Zrušení usnesení č. 16/240 Rady Mob Hrabová dne 29.3.2023

1, Dolejška řekl. aby se diskutovalo o bytové problematice: zasady k nájmu bytů, zrušení pořadníku

a vůbec vývoj bytove problematiky. Dle jeho názoru se změní struktura obyvatelstva V případě. že

uvolněno byty se nebudou přídělovat dle pořadníku. ale budou se dražit. Tím se omezí lidem momentálně

bydlícím v Hrabová získat do nájmu obecní byt V HrabOVé. Pokud půjdou byty do dražby. zmenší se

Šance získat bydlení místních občanů V Hrabove * do dražby se může příhlásit každý.

Odpověd“ místostarostky: pořadník není zrušený, ale jen pozastavený= Do dražby by šly jen byty 1+1 a

3+1„ u bytů 2+1 zatím není rozhodnuto. Naopak se uvažuje, zda část nechat na startovací byty/„ sociální

byty. .1. Dolejška oponoval. že dražbou bytů dojde k narušení sociálně vztahů mezi občany.

Starosta sdelík že Šídloveo patří k nejkrásnějším místem k bydlení V Ostravě,

Starosta a J. Dolejška debatovali o stavební kvalite domů na Šídloveí (stavěné např. v r. 1939).

Dále probehla debata mezi místostarostou a 1. Dolejškou ohledne dokončených revitalizací domů na

Šídlovoi a o pomeru ln'abovských občanů V pořadníku na byt. Do debaty k dražbě bytu se zapojil T.

Gajeo

V dobe 18:48 49:04 byla přestávka vjednaní.

Po přestávce se starosta vrátil k bodu 8} a sdělil, že tam sejedna'. o podstatně větší výměru (cca 1 800 1112)

a kupní cena bude kolem 1.4 11111 Kč. Dotažal se zastupitelů Zda se chtějí k tomu ještě vracet. Všichni

vzali informací bez dalších dotazů na vědomí.

Starosta tmozomíl na špatný technický stav domů a dražba nájmů je jeden 2 nástrojů. jak získat peníze na

opravy domů. Dle jeho sdělení, není pozastavení pořadníku navždy. Místostarostlot a .1. Dolejška

debatovali o potřebě pořadníku. Místostarosta znovu sdělil, že pořadník není zrušen jen pozastaven

Následně nabídl místo 1. Dolejskoví v bytove komisí.

Další dotaz: ]. Dolejšky byl ke zvyšování nájmů. Dále dískutovalí místostarosta a J. Dolejska ohledne

schválení zásad přidělování bytů. Místostarostka sdělila, že pořadník se nezrušík zasady se zatím

nezměnily

Starosta znovu vyzval „l. Dolejšku, aby se stal členem bytove komise (hájil by práva a zajn'íy lidí“) a aby

případně navrhnul další Členy do bytove komise. Starosta navrhnul ukončení diskuze.

Následovalo hlasování o znovuotevření pořadníku a zrušení rozhodnutí rady o jeho pozastavení.

Hlasování: pro: 6, proti: 5 (K. Hrabovská, M. Slíva. V. Kročková, T. Gaiec, J. Skalský)

zdržel se : 3 (Kubečka, D. Nováček, M. Krejčíček)

Návrh nebyl příj at

Starosta upřesník že byty ze stávajícího pořadníku se přidělovat budou, jen nebudou přijímány nové

žádostí na přidělení bytu. Dale sdělil. že jednopokojové bytu jsou přidělovány i v ramci „sociálního

programu“ ve spolupráci s městem.

Ad 14) Různé

Starosta vyzval zastupitele zda mají náměty do tohoto bodu.

Přihlásila se místostarostka, zda by šlo dorovnat její odmenu místostarostky. Loni 2 osobních důvodů

žádala o snížení odmeny a následně zjistila. že pro daňové účely může mít odmenu ve výši 50 %,

Tajemník upřesnil. že by mela místostarostka od 1.7.2023 odmenu ve výši 9 844 Kč hrubeho.

Proběhlo hlasování o úpravě odměny místostarostky.

4/55.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

stanovuj e
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měsíční odměnu za výkon fimkce neuvolněné 1. místostarostce městského obvodu Hrabová V souladu

s novelou nařízení vlády č. 318/2017 s účinností od 1.7.2023 ve výši 9.844 Kč.

Hlasování: pro: 13, proti: 0

b/Iístostarostka podekovaža za úpravu odměny bez oadmínek.

Starosta sdělil termín ( alšího zastupitežstvc 7— středa 6.9.2023.

Starosta nechaí 111asovat o zmene termínu zasuapížeístva

4/56.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

stanovuje

termín konání zasedání Zastupitelstva MOb Hrabová na středu 6. září 2023.

Hlasování: 14 přítomnými jednomyslně schváleno

  

Nebyly další podněty, starosta muemm za LE?
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zdržel se : 1 (K. Hrabovská)

„st a podněty pro jed “raní & jednání ukončit v 19:30 hod.


